

**Questions and Answer #2**  
**Questions et réponses #2**  
**Solicitation no. 1000345256**

**Question #1**

Could you please clarify if the estimated number of students is nationally or per region?

**Answer #1**

The estimated number of students of 75 is nationally in the following regions – the breakdown of each regions is to be determined.

- Pacific
- Prairie
- Ontario (outside the National Capital Region)
- National Capital Region - Headquarters
- Quebec
- Atlantic

Please see Amendment #1 for a modified Pricing Table

**Question #2**

What is the annual budget for this?

**Answer #2**

As per amendment #1 – Pricing Schedule: Bidders are to provide their hourly rates for professional services based on the level of efforts listed. As well as a firm rate for the online subscription.

**Questions and Answer #2**  
**Questions et réponses #2**  
**Solicitation no. 1000345256**

**Question #1**

Pourriez-vous préciser si le nombre d'étudiants estimé est au niveau national ou par région

**Réponses #1**

Le nombre estimé de 75 étudiants est à l'échelle nationale réparti dans les régions suivantes- le nombre par région reste à déterminer.

- Pacifique
- Prairie
- Ontario (en dehors de la région de la capital national)
- Région de la capital nationale – administration centrale
- Québec – Atlantique

**Question #2**

Quel est le budget annuel pour cela?

**Réponses #2**

Selon la modification 1, barème de prix, les soumissionnaires doivent indiquer leur taux horaire pour les services professionnels en fonction du niveau d'effort indiqué, ainsi qu'un taux ferme pour l'abonnement en ligne.